
 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 27/99 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 552/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση υποβολής αιτήματος  στη Ν.Α. 
Ημαθίας για σύσταση επιτροπής 
Αναδιάρθρωσης Γυμνασίων – Λυκείων – 
Τ.Ε.Ε.. 

 
       Σήμερα 15 Νοεμβρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 11-11-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108, 119  του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Α. Δελαβερίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Κεσίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Χ. Γεωργιάδης  
4. Μ. Γαβρίδης Θ.  Σιδηρόπουλος  
5. Κ. Πουλασουχίδης Ε. Λευκοπούλου  
6. K. Aσλάνογλου    
7. Δ.  Πέτκος   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης   Πάρεδροι 
9. Ε.  Λελεκάκης   -------- 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Κ.  Βαφείδης    
12. Γ. Ουρσουζίδης    
13. Ν. Χαμαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  531/99 
14. Σ. Γεωργιάδης απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Γκαβαϊσές. 
15. Ι.  Τριανταφυλλίδης 2) Κατά    τη  συζήτηση   της   υπ’  αριθ. 535/99  απόφασης 
16. Π. Πιτούλιας αποχώρησε  ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
17. M. Σουμελίδης 3) Κατά   τη   συζήτηση   της   υπ’  αριθ. 539/99  απόφασης 
18. Α. Ταραλάς προσήλθε ο κ. Π. Πιτούλιας. 
19. Χ.  Σκουμπόπουλος 4) Κατά   τη  συζήτηση   της   υπ’  αριθ.  541/99  απόφασης 
20. Β. Γιαννουλάκης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Παναγιωτίδης, Λ. Τσαβδαρίδης. 
21. Σ.  Παναγιωτίδης 5) Κατά  τη   συζήτηση   της    υπ’  αριθ. 543/99  απόφασης  
22. Λ. Τσαβδαρίδης αποχώρησαν  οι   κ. κ.  Ι.  Κουρουζίδης,  Κ. Κόλβατζης,  Γ.  
23. Ε. Σοφιανίδης Ουρσουζίδης,      Ν. Χαμαλής,          Μ. Σουμελίδης,        Π.  
24. Ι. Ακριβόπουλος Αγαθαγγελίδης, Χ. Μουτσιόπουλος. 
25. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
26. Ε. Κουκουρδής  
27. Γ. Μανακούλης  
28. Π. Αγαθαγγελίδης  

 



 
                                                    

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 21ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 10-11-99 εισηγητικό σημείωμα του προέδρου 
της Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας και αντιδημάρχου κ. Μενέλαου Ποτουρίδη που 
έχει ως εξής: 

Με την υπ' αριθ. 7/1999 ομόφωνη απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής 
Παιδείας αποφασίσθηκε να προταθεί στο Δημοτικό Συμβούλιο να ζητήσει από τον 
Νομάρχη Ημαθίας την σύσταση "Επιτροπής για την Αναδιάρθρωση των Γυμνασίων-
Λυκείων". 

Η αναγκαιότητα αυτή προκύπτει: 
Α. Από τη νέα μορφή λειτουργίας των Λυκείων. 
Β. Τα υπάρχοντα σχολικά κτίρια της πόλης. 
Γ. Τη χωροταξική θέση των σχολικών κτιρίων. 
Δ. Την μείωση του μαθητικού δυναμικού της πόλης. 
Ε. Την απότομη αύξηση των μαθητών των Τ.Ε.Ε. 
Στ. Την έντονα εκφρασμένη ανησυχία των Διευθυντών των Λυκείων, αλλά 

και των διαμαρτυριών των μαθητών. 
Σύμφωνα με τον Ν. 1566/85 (νόμος πλαίσιο), άρθρο 5, παρ. 5 και άρθρο 8 

παρ. 2, απαιτείται γνωμοδότηση του Νομαρχιακού Συμβουλίου και προεδρικό 
διάταγμα που εκδίδεται με πρόταση των Υπουργών Εθνικής Παιδείας και 
Θρησκευμάτων και Οικονομικών, προκειμένου να γίνουν συγχωνεύσεις σχολείων. 

Μετά τα ανωτέρω  προτείνεται στο Δημοτικό Συμβούλιο η "Επιτροπή 
Αναδιάρθρωσης Γυμνασίων -Λυκείων" ν' αποτελείται από: 

1. Τον Βοηθό Νομάρχη, υπεύθυνο για θέματα Παιδείας. 
2. Τον Αντιδήμαρχο, Πρόεδρο της Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας. 
3. Έναν εκπρόσωπο της Διεύθυνσης Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης. 
4. Έναν εκπρόσωπο της Ένωσης των Συλλόγων Γονέων και Κηδεμόνων. 
5. Έναν εκπρόσωπο της ΕΛΜΕ. 
6. Έναν Διευθυντή Λυκείου της Βέροιας. 
7.  Έναν Διευθυντή Γυμνασίου της Βέροιας. 
8. Έναν εκπρόσωπο, μέλος της Νομαρχιακής Επιτροπής Παιδείας. 
9. Έναν εκπρόσωπο, μέλος της Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας 
και   με σκοπό τη διερεύνηση - καταγραφή του προβλήματος και την   

υποβολή πρότασης στα αρμόδια όργανα. 
Παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά.  

  Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Ποτουρίδης: Με την πρόοδο της εκπαιδευτικής μεταρρύθμισης προέκυψαν 

ανισομερείς επεκτάσεις σχολείων στην Τεχνολογική Εκπαίδευση εις βάρος των 
Γενικών Λυκείων. Έχουμε μία αύξηση μαθητικού δυναμικού τεράστια στα Τ.Ε.Ε., 
μείωση των μαθητών στα Λύκεια και υπάρχει  γενική μείωση των μαθητών σ' όλα τα 
σχολεία της πόλης. Τα Γυμνάσια και τα Λύκεια έχουν διαμορφωθεί από χρόνια 
ανάλογα με τις κτιριακές υποδομές, δηλ. έχουν τόσα τμήματα όσες αίθουσες έχει το 
κτίριό τους. 

Σήμερα παρατηρείται να' χουμε σχολεία διπλής λειτουργίας (πρωί-
απόγευμα) στα γυμνάσια και στα λύκεια που να' χουν άδειες αίθουσες. Υπάρχει 
αναγκαιότητα να γίνει μια μετακίνηση μαθητών. Να γίνουν τα γυμνάσια λιγότερα 
όπως και τα λύκεια γενικής παιδείας. Έτσι να γίνουν όλα πρωινής λειτουργίας και να 
γίνουν πολυδύναμα μεγάλα σχολεία που είναι και αναγκαιότητα της 
μετακπαιδευτικής μεταρρύθμισης. 



Η Δημοτική Επιτροπή Παιδείας ύστερα από αίτημα των Τ.Ε.Ε. , τα οποία 
θέλουν να καλύψουν τις ανάγκες τους σε κτιριακή υποδομή πηγαίνοντας τα μισά 
τμήματα στο διπλανό κτίριο του πρώην Ενιαίου Πολυκλαδικού Λυκείου, έδωσε μια 
λύση προσωρινή. Όμως αυτή η προσωρινότητα δεν μπορεί να συνεχίσει , γιαυτό 
πρέπει να ζητήσουμε από τη Ν.Α.. να συστήσει μια επιτροπή. 

Νομίζω ότι είναι δόκιμο ν' αρχίσει αυτή η κουβέντα σε μια τέτοια επιτροπή, 
η οποία να βγάλει πορίσματα περί το τέλος του χρόνου και να τα καταθέσει αρμοδίως 
έτσι ώστε να γίνουν πράξεις για να μπορέσουν την επόμενη σχολική χρονιά να 
λειτουργήσουν όλα τα σχολεία σε πρωινή βάρδια. 

Η αύξηση των μαθητών στα Τ.Ε.Ε.  φέρνει και τα παιδιά των Λυκείων των 
όμορων Δήμων του Ν. Ημαθίας στη δική μας πόλη. Είναι κι αυτό ένα ζήτημα που 
πρέπει να το αντιμετωπίσουμε. Προφανώς οι γονείς βρίσκουν τα Λύκεια της πόλης 
μας ότι είναι πιο αναπτυγμένα από τα δικά τους Λύκεια. 

Πρόεδρος: Υπάρχουν ερωτήσεις; Όχι 
Ορίστε τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Συμφωνούμε να γίνει η συγκρότηση της επιτροπής αυτής, 

αν και μου φαίνεται λίγο αδόκιμο να προτείνουμε τον Βοηθό Νομάρχη να είναι σ' 
αυτή την επιτροπή. 

Πρόεδρος: Πρόταση κάνουμε. 
Συμφωνεί το σώμα; 
Σύμβουλοι : Ναι. 

 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 10-11-99 εισηγητικό σημείωμα του προέδρου της Δημοτικής Επιτροπής 
Παιδείας και αντιδημάρχου κ. Μενέλαου Ποτουρίδη. 
2.- Την με αριθ. 7/99 απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας Δήμου Βέροιας. 
3.- Την ανάγκη σύστασης της παραπάνω επιτροπής λόγω της νέας μορφής 
λειτουργίας των Λυκείων, των υπαρχόντων σχολικών κτιρίων και της χωροταξικής 
τους θέσης, της μείωσης του μαθητικού δυναμικού, της απότομης αύξησης των 
μαθητών των Τ.Ε.Ε. και της έντονα εκπεφρασμένης ανησυχίας των Διευθυντών των 
Λυκείων αλλά και των διαμαρτυριών των μαθητών. 
4.- Τις διατάξεις της παρ. 5 του άρ. 5 και της παρ. 2 του άρ. 8 του Ν. 1566/85. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Εγκρίνει την υποβολή αιτήματος προς την Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση 
Ημαθίας για τη σύσταση επιτροπής αναδιάρθρωσης Γυμνασίων – Λυκείων – Τ.Ε.Ε. 
αποτελούμενη από τους: 
1. Βοηθό Νομάρχη, υπεύθυνο για θέματα Παιδείας. 
2. Αντιδήμαρχο Βέροιας, πρόεδρο της Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας Δήμου 

Βέροιας. 
3. Έναν εκπρόσωπο, μέλος της Νομαρχιακής Επιτροπής Παιδείας. 
4. Έναν εκπρόσωπο, μέλος της Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας. 
5. Έναν εκπρόσωπο της Διεύθυνσης Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης. 
6. Έναν Διευθυντή Λυκείου Βέροιας. 
7. Έναν Διευθυντή Γυμνασίου Βέροιας. 
8. Έναν εκπρόσωπο της Ε.Λ.Μ.Ε. 
9. Έναν εκπρόσωπο της Ένωσης των Συλλόγων Γονέων & Κηδεμόνων. 

Σκοπός της παραπάνω επιτροπής θα είναι η διερεύνηση – καταγραφή του  
προβλήματος και την υποβολή πρότασης στα αρμόδια όργανα. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    552/ 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Β.  Γιαννουλάκης 

 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Λ. Τσαβδαρίδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Ε.  Σοφιανίδης 
 Δ.  Πέτκος Ι.  Ακριβόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Ε. Κουκουρδής 
 Κ. Γκαβαϊσές Γ.  Μανακούλης 
 Κ. Βαφείδης Π.  Αγαθαγγελίδης 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Γ. Ουρσουζίδης   
 Ν.  Χαμαλής   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   
     
 ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ  
 Χ. ΜΟΥΤΣΙΟΠΟΥΛΟΣ  

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  24-11-1999 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  

 


